

使用者手冊(User manual)

使用者只需將接收端 Ultra Bright LED Beacon 的電源保持在 POWER ON 的狀態,便可用 FPI300RLS 經由遠端來遙控 Ultra Bright LED Beacon 動作或不動作.

發射器 FPI300RLS 是使用 DC 12V 電池為動力來源, 利用一組 npn 晶體放大器和石英晶體振盪器電路組成一組低功率且安全性高的發射器, 將此發射器所產生的載波信號經過接收端的 CPU 產生一組數位的控制信號來遙控 Ultra Bright LED Beacon. 使用者只要按下發設器 FPI300RLS 的按鍵便可達到此控制功能, 於安全與快速的狀態下遠端遙控 Ultra Bright LED Beacon 的亮滅。

所有頻率的調整和校對皆由製造商在生產過程期間完成. 任何消費者將不被允許作任何的調整和校對。

這個產品遵照 FCC 規則的第 15 部分。操作是受以下兩種條件影響：

- (1) 這個產品可能不引起有害的干擾。
- (2) 這個產品必須接受被接受的所有干擾：包括干擾，可能引起不想要的操作。

The “Ultra Bright LED Beacon” needs to be kept power on, the end user can then remote control on and off of the “Ultra Bright LED Beacon”.

The safe and low powered FPI300RLS transmitter is powered by DC 12V battery which composed of quartz crystal resonator and NPN amplifier. The carrier wave signal been transmitted to the CPU of the receiver and then generate a digital control signal to remote control the “Ultra Bright LED Beacon”. End user can remote control the on and off of the “Ultra Bright LED Beacon” by pushing the FPI300RLS transmitter button.

All the fine tuning and verification procedures have been accomplished by the manufacturer during production. No adjustment in any forms are allowed by the consumer.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.